



CUSCS Alumni Association Enrollment Form

香港中文大學專業進修學院校友會參加表格

須與香港身份證相符 As printed on HKID Card			
Name * (English) 姓名 *	(中文)	Gender 性別	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F
HKID * 香港身份證號碼 *	Student ID 學生証號碼		
Programme Type 課程類別	<input type="checkbox"/> Top-up Degree or above 學士或以上	<input type="checkbox"/> Full-time Higher Diploma 高級文憑	<input type="checkbox"/> Full-time Associate Degree 副學士
	<input type="checkbox"/> Part-time Award-bearing Programme 學歷課程	<input type="checkbox"/> General Course 短期課程	<input type="checkbox"/> Others (please specify) 其他 (請註明)
Programme Name 課程名稱			
Graduation Year 畢業年份	Mobile Number * 手機電話 *		
E-mail Address (es)* 電郵地址*	1.	2.	
Mailing Address 郵遞地址			
*此欄必須填寫 This field must be completed 請於空格加上☑號，可選多於一項 Please put a tick in the box and you can choose more than one			

您感興趣的項目是 Which items are you interested in?

- 聯誼活動 Gathering Activity
 - 節日聚會 Festival Gathering : e.g. _____
 - 體育運動 Sports Activities : e.g. _____
 - 參觀活動 Visiting Activities : e.g. _____
 - 郊遊活動 Leisure Activities : e.g. _____
 - 興趣班 Interest Classes : e.g. _____
- 義工活動 Voluntary Service
 - 兒童服務 Children Service : e.g. _____
 - 青少年服務 Youth Service : e.g. _____
 - 長者服務 Elderly Service : e.g. _____
 - 義賣 / 籌款 Charity Sales / Fund-raising Activities : e.g. _____
- 學術活動及講座 Academic Activity and Talk
 - 升學資料 Further Studies : e.g. _____
 - 就業發展 Career Development : e.g. _____
 - 個人技能 Personal skills : e.g. _____
- 校友優惠 Alumni Privileges
- 招聘活動及就業資訊 Career information
- 其他 Others (請註明 please specify: _____)

您有興趣加入以下組織嗎? Would you like to join the following groups?

- 校友會足球隊 Alumni Soccer Team 校友會義工隊 Alumni Volunteer Team 校友會跑步舍 Alumni Running Society 校友會委員會 Alumni Committee

您有意回饋母校 / 校友會嗎? Are you interested in serving your alma mater / the CUSCS Alumni Association?

- 協助校友會舉辦活動
To help us organise events / activities
- 提供實習機會、公司考察或職位空缺 (請註明): _____
To provide internships / company visits / job opportunities to us (Please specify)
- 成為講者，分享個人學習 / 工作經驗及心得 分享主題是 _____
To share study / work experience with current students / alumni as a guest speaker (please specify the theme)
- 提供校友優惠 (請註明): _____
To provide purchase benefits from your organisation to us (Please specify)
- 捐款支持獎學金
To offer scholarships to current students
- 其他 Others (請註明 Please specify): _____

從何得知香港中文大學專業進修學院校友會? Which channels do you know CUSCS Alumni Association from?

- 學院課程書刊 Programme Brochures
- 同學 / 老師 Classmates / Instructors
- 郵寄邀請 Invitation by mail
- 學院活動 School Events (請註明 Please specify): _____
- 網上 Internet (CUSCS Website/Facebook/Email/Others) #
請刪去不適合者 please delete as appropriate
- 其他 Others (請註明 Please specify): _____

個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

- 此報名表格內所提供的個人資料將供本學院職員向申請人推廣學院最新資訊，包括任何舉辦之活動、開辦之課程、各項優惠及服務、募捐活動及其他與校友事務有關之活動。除受委託的顧問研究及調查公司外，這些個人資料不會轉交予大學以外的其他機構作上述用途。
The personal data provided in this form will be used by CUSCS staff for delivering information including any events and functions to be held, courses to be organised, discount, benefit and service offers, solicitation of donations and other alumni affairs related activities. This personal data will not be transferred to other external parties for purposes as stated above, except commissioned research consults and agencies for marketing activities as stated above.
 - 根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查閱及更改其個人資料。申請人如需更改其個人資料，請於學院網頁下載及填妥「學員個人資料更改通知書」後交回本院。
Under the provision of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. Applicants wishing to amend their data should submit written requests to CUSCS by using Personal Data Amendment Forms which can be downloaded from CUSCS website.
- 如不欲接收此聲明第一項所述的學院資訊，請於空格內填上「✓」號，或隨時透過本院網址選擇停止接收學院資訊。
If you do not wish to receive information as stated in point 1 of this statement, please indicate your objection by ticking the box. You may at any time unsubscribe from our mailing list through our website.

申請人聲明 Applicant's Declaration

本人已細閱、明白並同意「個人資料收集聲明」及申請須知的內容。

I have noted, understood and agreed to the contents of the Personal Data Collection Statement and Notes for Application.

簽署 Signature: _____

日期 Date: _____